

Prayer items – Florin, local Romanian missionary**Ministry Updates and Prayer Requests**

- **Fall Feasts Outreach**

As the season of the Jewish Fall Feasts begins, please pray for the Lord to guide Florin in reaching out to the Jewish community. Pray that he would make meaningful connections and have opportunities to share the love and truth of Jesus. Ask for wisdom and divine appointments during these special biblical holidays, particularly in his interactions with Jewish individuals.

- **Israel Trip (Oct 20–26)**

Florin is scheduled to travel to Israel to reconnect with long-time Jewish friends and Ukrainian Jewish refugees they helped during the war. However, due to the current situation with Peter's health, this trip is uncertain. Please pray for God's guidance, provision, and clarity regarding this journey.

- **New Meeting Place Needed**

Their Jewish Messianic fellowship has lost its regular meeting place. Please pray for the Lord to open doors and provide a suitable new location for their community gatherings.

- **Grace & Strength for Florin**

As Florin continues to serve amid ongoing family concerns, especially with Peter's health, please pray that the Lord would grant him supernatural strength, grace, and resilience to persevere in his calling to the Jewish community. May the Lord sustain him and fill him with peace.

- **Discernment & Balance**

Pray for Florin to have clear discernment and godly wisdom in balancing ministry and family responsibilities, and to be led by the Spirit in making the right decisions at the right time.

Family Updates and Prayer Requests**Peter Joshua**

A newly discovered swollen lymph node on the side of Peter's neck is currently under medical evaluation. It is almost certain that he will require another surgery. However, due to limited healthcare resources in Romania, Peter needs to be referred to a medical facility within the European Union. While his treatment will be covered under Romania's healthcare agreement with the EU, the process requires multiple approvals and signatures from Romanian doctors.

Peter and Florin have been making repeated hospital visits in an effort to obtain the necessary approvals, but they've faced ongoing delays, unresponsiveness, and additional unexpected tests. This has left them feeling discouraged and emotionally drained.

Please pray for a breakthrough:

- That the required doctors would be willing to provide the signatures without further delays.
- That the Lord would open doors to the right medical facility and doctors to carry out Peter's surgery and treatment swiftly and effectively.

Peter just began his first year of college this week, studying IT. Thankfully, he has been placed in some of the best classes with excellent professors. However, he's carrying a heavy emotional burden—deep fear and uncertainty about his health and how much school he may miss during treatment.

Please pray for:

- God's peace to cover Peter's heart and mind.
- Guidance, strength, and the tangible presence of the Lord to be with him as he begins this important new chapter.

Priscilla

Priscilla has successfully completed her medical exams for her second academic year and is preparing to start

her third year of study. Please pray as the family awaits the final decision on her school fees, expected at the end of September. May the Lord provide favor and financial provision.

Family Life

The new school year began on September 8. Please pray for his children's learning and academic growth. The family is in the process of moving into their new home. They are still working on completing the final details and face some practical challenges.

Please pray for:

- Strength and provision as they continue the final work on the home.
- Resources for essential furniture and household needs.
- A smooth and peaceful transition for the whole family.

宣教祈禱運動 - 歐洲

9/28/2025

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士 Florin

事工更新和祈禱事項

- **秋季猶太節期的事奉**

隨著猶太秋季節期的開始，請為 Florin 禱告，求主引導他向猶太社群拓展事工。求主使他在猶太人中有機會分享耶穌的愛與真理。在這些特別的聖經節期中，祈求他有屬天的智慧參與神所帶領的活動，讓他與猶太人建立更好的關係。

- **以色列之旅（10 月 20 日至 26 日）**

Florin 本來計劃前往以色列，與多年未見的猶太朋友以及他們曾協助逃離戰爭的烏克蘭猶太難民重新聯繫。然而，由於 Peter 的健康狀況，目前這次行程仍不確定。祈求神的引導、供應與清晰的方向祈禱。

- **新的聚會地點**

原本的彌賽亞猶太團契聚會地點已關閉，目前正在尋求新的地方。求主親自開路，預備合適的聚會地方。

- **Florin 的力量與恩典**

在 Florin 持續服事的同時，也面對著家庭上的挑戰，特別是 Peter 的健康狀況。請為 Florin 禱告，求主賜給他額外的時間、剛強的信心與能力，使他能在困難中持續服事猶太群體。願主扶持他，並有主的平安充滿他。

- **時間與家庭的平衡**

請為 Florin 禱告，使他在事奉與家庭責任之間能有清楚的辨別力和從神而來的智慧，在正確的時間做出正確的決定，並受聖靈引導。

家庭更新和祈禱事項

Peter Joshua

Peter 頸部側邊新發現的一顆腫大的淋巴結，目前正接受醫療評估。幾乎可以確定他將需要再次接受手術。然而，由於羅馬尼亞的醫療資源有限，Peter 必須轉介至歐盟境內的醫療機構接受治療。儘管他的治療將受到羅馬尼亞與歐盟的醫療協議保障，但整個流程需要多位羅馬尼亞醫生的批准與簽字。

Peter 和 Florin 已多次前往醫院，試圖取得所需的批准，但他們一直面對延誤、醫院不回應，以及額外的突發檢查，這讓他們感到非常灰心與心力交瘁。

請代禱，求主帶來突破：

- 求主感動相關醫生，願意迅速簽署文件，不再拖延。
- 求主為 Peter 開路，引領他在歐盟內找到合適的醫療機構與醫生，能夠迅速且有效地進行手術與治療。

彼得本週剛開始大學一年級的課程，主修資訊科技（IT）。感謝主，他被安排在優秀的班級並有出色的教授。然而，他正承受著沉重的情緒壓力，內心充滿對健康的恐懼與不確定感，也擔心因治療可能會錯過太多課程。

請為以下事項代禱：

- 神的平安與安慰臨到 Peter 的心思與意念。
- 神的引導、力量與感受到神真實的同在，伴隨他踏入人生這個重要的新階段。

Priscilla

感謝主，Priscilla 已成功完成第二學年的醫學考試，並正預備迎接第三年的挑戰。請為她代禱，求主在家人等待新一年學費結果中，賜下信心與平安。求主親自預備所需的經費，並使她蒙受恩典與祝福。

家庭生活

新學年於 9 月 8 日已經開始，請為孩子們的適應與學習代禱。

全家目前正準備搬入他們的新家，目前正在做最後的準備與清理。請為以下幾點禱告：

- 在完成最後工程的過程中，有足夠的力量與供應。
- 必需的家具與家庭用品的供應。
- 搬家過程平安順利、充滿主的同在與引導。